
Kamerabevakning för brottsbekämpning 

Nacka är generellt sett en trygg kommun men även här sker dåd och brottslighet som får 
en negativ påverkan på Nackabornas liv. I Alliansen fortsätter vi att satsa på 
trygghetsskapande åtgärder och som en del i det arbetet vill vi införa utökad 
kamerabevakning på platser där det är motiverat.  

Den 6 december beslutade regeringen om en lagrådsremiss med förslag på ändringar i 
kamerabevakningslagen för att underlätta användningen av kameror för att öka 
tryggheten. Lagförslagen innebär bland annat att tillståndskravet för kommuner tas 
bort, och det är kommunen själv som ska göra en intresseavvägning mellan behovet av 
ökad trygghet och den eventuella inskränkningen av den personliga integriteten. 

Med lagförändringarna blir det också möjligt att bedriva kamerabevakning på fler 
platser, till exempel där det i dag inte förekommer brottslighet men vid en 
framåtblickande bedömning finns risk för allvarlig eller omfattande brottslighet. Det kan 
också vara en plats som är strategiskt viktig för att motverka allvarlig brottslighet. 

Det här är viktiga och välkomna förslag från regeringen och arbetet med att öka 
tryggheten i Nacka är central för oss i Alliansen. Med anledning av detta föreslår vi 
kommunstyrelsens trygghetsutskott att besluta: 

att ge stabs- och säkerhetsdirektören i uppdrag att föreslå platser i Nacka där 
kamerabevakning kan införas. 
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